
Silkeborg Frimærkeklub 
 
Emne: Ordinær generalforsamling d. 4. marts 2024 i Lunden 
 
Referent: Peter Meinertsen, sekretær 
 
Formanden Ib Stæhr kunne byde velkommen til 34 medlemmer, som var 
mødt op til den ordinære generalforsamling, som forløb således. 
 
Punkt 1. Valg af dirigent: 
Sædvanen tro blev generalforsamlingen styret af Kaj Andersens kyndige 
stemme. 
Kaj kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 
dermed beslutningsdygtig. 
 
Punkt 2. Formandens beretning 
Formanden kunne gennemgå klubbens vigtigste aktiviteter i det forløbne 
år. I 2023 har vi afholdt færre foredrag end tidligere, da det efterhånden 
er svært at skaffe foredragsholdere vi ikke har hørt før. Frimærketræffet, 
som efterhånden er blevet en tradition, og ialt var 60 glade og tilfredse 
mennesker mødt frem, som fik samvær og lidt til samlingen med hjem. 
Vores frimærke- og postkortmarked i oktober, var som sædvanlig en 
succes. Det er noget som både de besøgende og ikke mindst de 
handlende ser frem til. Denne gang gav det et overskud på 3.000 kr. som 
betegnes som tilfredsstillende. 
Klubbens formiddagsmøder hver anden mandag blev i 2023 desværre 
besøgt af for få medlemmer, hvorfor bestyrelsen besluttede at lukke for 
disse møder. Hvis der er behov eller ønsker, kan møderne på et senere 
tidspunkt genoptages. 
Til vores klubaftener er fremmødet meget stabilt. Vi er som regel mellem 
30 – 34 fremmødte medlemmer, ud af et samlet medlemstal på 59., 
hvilket svare til en mødeprocent på 58%. 



Der var ros til køkkenet for deres arbejde med kaffe og brød ved 
klubmøderne. Også kassereren fik ros for at lægge lokaler til ved 
bestyrelsesmøderne. 
Formandens beretning blev herefter enstemmigt godkendt af 
forsamlingen. 
 
Punkt 3 og 4 Regnskabsaflæggelse og kontingent: 
Kassereren uddelte regnskabet og kunne herefter gennemgå det punkt for 
punkt. 
Årets resultat endte med et lille underskud på 6.374 kr., hvilket primært 
skyldes, at klubben ikke opkrævede kontingentet til DFF på 420 kr. i 2023.  
Trods underskuddet må det alligevel betegnes som tilfredsstillende. 
Egenkapitalen udgør godt 112.000 kr. 
Herefter gennemgang af budget for 2024, hvor der forventes et overskud 
på 3.200 kr. 
 
Bestyrelsen foreslår kontingentet fastsat til 520 kr. incl. kontingent til DFF. 
 
Forsamlingen kunne herefter godkende regnskabet. 
 
Punkt 5 Bestyrelsens forslag: 
Ingen forslag fra bestyrelsen. 
 
Punkt 6 Indkomne forslag: 
Ingen indkomne forslag 
 
Punkt 7 Valg af formand og bestyrelse: 
Da nuværende formand Ib Stæhr ikke ønsker at genopstille, skulle der 
vælges en ny formand.  
Da der ikke var nogen af de fremmødte der ønskede at påtage sig 
arbejdet, måtte dirigenten konstatere at generalforsamlingen i.h.t. 
vedtægterne skulle suspenderes. Der vil herefter den 2. april blive 
indkaldt til en extraordinær generalforsamling, hvor vi håber, at der må 
kunne findes en ny formand. 



Dirigenten afsluttede generalforsamlingen, og takkede for god ro og 
orden. 
 
Efterfølgende kunne forsamlingen hædre vores 3 jubilarer for henholdsvis 
50 og 60 års medlemskab af klubben, samt overrække dem en 
erindringsgave. 
De 3 jubilarer var: 
 
60 år. 139250  Erik Østergaard 
50 år. 139492  Nikolaj Ludvigsen 
50 år. 139075 Torben Mogensen 
 
Referent: 
Peter Meinertsen 
Sekretær 
 
   
 
 
 
 
 
 


